

European Community



European Community Information Service
350 Sparks Street, suite 1110, Ottawa, Ontario K1R 7S8

COMMUNIQUE

JENKINS PAYS TRIBUTE TO ALDO MORO'S SERVICE TO COUNTRY AND TO EUROPE

EC Commission President Roy Jenkins addressed the following telegram to the President of the Italian Republic, Giovanni Leone, on 9 May:

"The Commission of the European Communities has learned with deep sadness of the death of President Moro. Our profound sympathy goes to his wife and family and the people of the Italian Republic. At such a time it is right to record his long and distinguished service to your country and to the European Community. His example of public duty has been underlined in recent tragic days by the way in which your Government has stood firm against those who would disrupt our society and put in peril the lives and liberties of our citizens. President Moro's murder touches all who cherish democracy and the rule of law."

COMMUNIQUE

LE PRÉSIDENT JENKINS REND HOMMAGE AUX SERVICES RENDUS PAR ALDO MORO À SON PAYS ET À L'EUROPE

Le président de la Commission de la C.E., M. Roy Jenkins, a adressé le télégramme suivant le 9 mai, au président de la République italienne, M. Giovanni Leone:

"La Commission des Communautés européennes a appris avec une grande tristesse la mort du président Moro. Nous adressons nos sincères condoléances à son épouse et à sa famille ainsi qu'au peuple de la République italienne. Un pareil moment nécessite de souligner ses services honorables et de longue date rendus à votre pays et à la Communauté européenne. L'exemple de son devoir public a été marqué récemment durant les jours tragiques par la façon dont votre gouvernement a réagi fermement contre ceux qui pourraient démembrer notre société et mettre en péril les vies et les libertés de nos citoyens. Le meurtre du président Moro affecte tous ceux qui valorisent la démocratie et les règles de la loi."
